



Protokoll fört vid styrelsemöte med Skaraortens Ryttarförening

Datum: 2025-05-06, digitalt

Närvarande: Catarina Higgins, Linnea Johansson, Cathy Wendt Magnusson, Sofia Hallgren, Marie-Christine Persson, Erik Kristensson, Sofia Palm, Anne Svensson

§1 Sammanträdet öppnande

Catarina Higgins öppnade mötet, hälsade alla välkomna, och konstaterade att mötet var beslutsmässigt.

§2 Val av justeringsperson

Linnea Johansson valdes till att justera protokollet

§ 3 Fastställande av föredragningslistan

Dagordningen fastställdes.

§ 4 Ekonomisk rapport

Budget ser ungefär likadan ut som vid samma tid föregående år, med prognostiserat minusresultat för året.

Intäkterna under våren är ojämna, tex betalas ridskoleavgifter in tidigt på året, Det finns behov av ett jämnare inflöde av intäkter under året.

Finns behov av att synliggöra vilka intäkter som kommer ifrån ridhuset.

Fakturor på större belopp, såsom tex foderfakturor bör fördelas och betalas månadsvis istället för 2-3ggn/år, för att få ett jämnare kostnadsflöde för föreningen.

Viktigt att arbeta vidare med kostnadskontroll för föreningen.

Sofia P får i uppdrag att se över möjligheten med att fördela faktureringen av ridskoleavgiften till 3 tillfällen istället för 2 ggn/ år.

§ 5 Uppsamling och nästa steg från den 12/4 (se separat dokument)

Fortsätta arbetet med uppdrag och arbetsgrupper, Anne skickar över sannaställda anteckningar ifrån RF-SISU och skickar ut till styrelsen.

Styrelsen arbetsgivaransvar och arbetsledning behöver ses över. Sofia tar fram sin arbetsbeskrivning till nästa styrelsemöte.

Tävlingskommitté –Sara Wiklert och Alice Thorvald har tillsammans med Sofia P börjat planera kommande tävlingar för föreningen och påbörjat planering för bildandet av en tävlingskommitté.

Sponsorgrupp – Sara, Erik och Sofia H

Medlemsvård – Cecilia H och Marie-Christine

Valberedning – prioriteras

§ 6 Planering 24/5

Lista för anmälan till arbetsdagen ska sättas upp i receptionen

Marie-Christine och Catarina är ansvariga för fika.

Anne skickar texten om medlemsinformationen som ska diskuteras på medlemsmötet till Sofia P och Sofia H för utskick till medlemmarna, för att publicera på SoRF:s webbsida samt att sätta upp på anslagstavlan i receptionen.

§ 7 Rutiner cafeteria

Har tidigare funnits kioskgrupp som haft upparbetade rutiner. Finnas behov av att uppdatera dessa. Fortsatt diskussion om att uppdatera rutiner vid nästa styrelsemöte.

§ 8 Connemara dagarna 26 -27 juli

Connemara sällskapet har visat intresse av att boka Skålltorp för sin riksutställning och önskar att SoRF är tävlingsansvarig. Styrelsen har efterfrågat ett planeringsunderlag för arrangemanget av Connemara sällskapet innan beslut kan fattas. Planeringsunderlaget har ännu inte inkommit.

Styrelsen beslutar att Connemara sällskapet gärna får hyra anläggningen men SoRF har inte möjlighet vara tävlingsansvarig under juli, så någon annan tävlingsarrangör måste finnas.

§ 9 Ordförandes information, Catarina

- Distriktets ordförandemöte – flyttas till nästa möte
- Beredningsgrupp inför styrelsemöte – ordförande, vice ordförande samt sekreterare för att planera dagordning inför kommande styrelsemöte
- Sponsorgruppen – finns ett förslag på olika sponsorpaket, se bilaga.
Förslaget med olika sponsorförslag diskuteras. En broschyr ska tas fram, Alice ska kontaktas om hon har möjlighet att hjälpa till med broschyren.

Styrelsen beslutar att sponsorgruppen går vidare med den lägre summan, 1500 kr, för strö och fodersponsring. Förslaget med sponsorhäst fortsätter diskuteras med verksamhetsansvarig.

Styrelsen ställer sig bakom förslaget i övrigt.

§ 10 Verksamhetsrapport från US (Ungdomssektionen), Linnea

29/5, kristihimmelsfärdsdagen - Övernattning, max 15 barn kan sova över, vårens sista arrangemang för US.

§ 11 Verksamhetschefens information, Sofia

- Tvättmästarns produkter säljs fram till 18 maj 2025
- 31 maj planeras Musikquiz för personer över 18 år.
- 6 juni arrangeras centimeter hoppning och därefter öppen bana
- 19/6 sista lektionsdagen innan sommaruppehåll.
- Vecka 26-27 arrangeras ridläger för barn och för vuxna
- Besked om de ansökta medlen från Lions till ridning utan gränser kommer inom några veckor
- Loppis (ej hästloppisen) finns utanför teorisalen. När försäljningen är avslutat kommer inte någon mer sådan loppis att arrangeras.
- Ev försäljning av Bob, han kommer först att lånas ut över sommaren.
- Parahorseschool kommer genomföras med stöd av RF SISU
- Många förfrågningar till nybörjargrupper nästa termin.
- Säsongspersonalen har slutat vilket innebär att ordinarie personal ersätter hen tills hästarna går ut på bete.
- Gödsel - ännu inte helt klart vem som kan ta om hand om gödseln från ridskolan från och med i höst.
- Styrelsens aktuella dokument ska förvaras finns i glasskåpet bakom skrivbordet. Anne ansvarar för att detta. Skåpet på kontoret där styrelsen pärmar förvaras behöver rensas. Catarina gör detta under sommaren.
- Nyckel till kassaskåpet, fortfarande oklart vem som har nyckeln. Sofia fortsätter med efterforskningar

§ 12 Eventuellt tillkommande ärenden

Nästa möte

- 3 juni Skålltorp kl 18.00

Vid protokollet

Anne Svensson

Mötesordförande

Catarina Higgins

Justeras

Linnea Johansson